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BRMG-KSiB-II.0012.6.2014 
 

PROTOKÓŁ NR 51–06/2014 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 26 czerwca 2014 roku, a rozpoczęło się o godz. 08.00, w sali nr 003 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 51 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został drogą elektroniczną wysłany do radnych w 
terminie regulaminowym - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Godz. 8:00 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg publicznych, stref 
zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie tych pojazdów – druk nr 
1316. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Godz. 8:05 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej w kwocie 76.000 zł w formie 
dotacji celowej dla Samorządu Województwa Pomorskiego na zadanie pn. 
Budowa skansenu archeologicznego „Piwnica Romańska” przy Placu 
Dominikańskim w Gdańsku – druk nr 1299. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Godz. 8:10 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014 – druk nr 1315.  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Godz. 8:15   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
uchwały nr XVI/501/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 4 grudnia 2003 r. w 
sprawie zawarcia Porozumień Międzygminnych pomiędzy Miastem Gdańsk 
a Miastem Sopot, Miastem Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą 
Kolbudy, Gminą Żukowo przejęcie przez Miasto Gdańsk wykonywania 
zadań publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego – druk nr 
1303.    

    Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
Godz. 8:20 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającą uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2014 – 2040 – druk nr 1317.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1318. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
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Godz. 8:35 

7. Wyniki finansowe spółek z udziałem Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Przedstawiciel Miasta Gdańska  

 

8. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG 
poinformował, że wpłynął do Komisji do zaopiniowania projekty uchwały Rady 
Miasta Gdańska w sprawie wysokości i zasad udzielenia dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy Miasta Gdańska 
w roku 2014 – druk nr 1353.  
 
Wpłynęły również Autopoprawki do druków nr 1317 i nr 1318. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG 
zaproponował, aby projekt uchwały zawarty w druku nr 1353 był omawiany w pkt 
6a porządku. Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie druku nr 1353 do 
porządku posiedzenia.   
Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania – jednogłośnie 5 głosami za 
wprowadziła do porządku posiedzenia powyższy projekt uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego 
porządku posiedzenia wraz z przegłosowaną zmianą.  
 

Komisja porządek wraz ze zmianami przyjęła i przegłosowała 
jednogłośnie - 5 głosami za. 
 

PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, 
stref ruchu i za przechowywanie tych pojazdów – druk nr 1316. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.189.2014). 
 

Pani Joanna Pińska – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i 
Zarządzania Kryzysowego, w imieniu wnioskodawcy, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1316. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Joannę Pińską – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
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uchwały, zawarty w druku nr 1316 – bez poprawek. (Opinia nr 51-06/393-
48/2014). 

 
PUNKT – 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej w kwocie 76.000 zł w formie dotacji 
celowej Samorządu Województwa Pomorskiego na zadanie pn.: Budowa 
skansenu archeologicznego „Piwnica Romańska” przy Placu Dominikańskim w 
Gdańsku – druk nr 1299. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.172.2014). 
 

Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1299. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1299 – bez poprawek. (Opinia nr 51-06/394-49/2014). 

 
PUNKT – 3 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014 – druk nr 
1315. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.188.2014). 
 

Pan Łukasz Balwicki – Zastępca Dyrektora ds. Zdrowia Publicznego Wydziału 
Rozwoju Społecznego, w imieniu wnioskodawcy, zreferował projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1315. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Łukasza Balwickiego – Zastępcę Dyrektora ds. 
Zdrowia Publicznego Wydziału Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego 
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głosowania, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1315 – bez poprawek. (Opinia nr 51-06/395-
50/2014). 
 

PUNKT – 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVI/501/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 4 grudnia 2003 r. w 
sprawie zawarcia Porozumień Międzygminnych pomiędzy Miastem Gdańsk a 
Miastem Sopot, Miastem Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą 
Kolbudy, Gminą Żukowo o przejęcie przez Miasto Gdańsk wykonywania zadań 
publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego – druk nr 1303. 
(Sprawa- BRMG-S.0006.176.2014) 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG, w 
związku z nieobecnością przedstawiciela wnioskodawcy, który miał zreferować 
projektu uchwały  zaproponował, aby Komisja zajęła się tym pkt po przybyciu tejże 
osoby. 
 
Komisja, poprzez aklamację zaakceptowała powyższą propozycję i przeszła do 
omawiania kolejnego punktu będącego w porządku posiedzenia.  

 
PUNKT – 5 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2014-2040 – druk nr 1317 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.190.2014). 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały 
wraz z Autopoprawką. 
 

Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały wraz z Autopoprawką, a 
następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Dlaczego ta zajezdnia nie zostanie wykonana? 
 
Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ta zajezdnia …. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych RMG 
Tam w trakcie przygotowywania tego zadania okazało się, że koszt tego zadania 
jest większy, koszty rosną. Wymagane jest zabezpieczenie ciepłociągu GPEC-u, 
gdzie jest to pod częścią tego parkingu, a pod spodem są ponadto zabytkowe 
schrony z nietoperzami jak się okazuje, więc wymogi środowiskowe do tego 
powstały dodatkowe, żeby zabezpieczyć ten teren. Słowem ta inwestycja zaczęła 
wzrastać ponad środki zabezpieczone i podjęto decyzję o tym, żeby w tej chwili 
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ograniczyć się do niezbędnego minimum apropo tego placu. Jeszcze będziemy 
dyskutować w jaki sposób go zagospodarować na te potencjalne potrzeby, którymi 
było po prostu dodatkowe miejsce odstawcze dla taboru komunikacyjnego naszego 
miejskiego. Wydawało się, że ten plac jest idealny, natomiast w toku 
programowania po prostu te koszty rosły niewspółmiernie do środków 
zabezpieczonych. Stąd taka decyzja.       
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartej w druku nr 1317 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1317 + Autopoprawka – bez poprawek. (Opinia nr 51-06/396-51/2014). 

 
PUNKT – 6 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 r. – druk nr 1318 + 
Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.191.2014) 
 

Pani Teres Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały 
wraz z Autopoprawką. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1318 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1318 + Autopoprawka – bez poprawek. (Opinia nr 51-06/397-52/2014). 
 
Następnie Komisja, w związku z przybyciem na posiedzenie przedstawiciela 
wnioskodawcy, który miał zreferować projekt uchwały RMG zawarty w druku nr 
1303, Komisja powróciła do tego pkt. czyli pkt 4, a mianowicie: Zaopiniowanie 
projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVI/501/2003 Rady Miasta Gdańska z dnia 4 grudnia 2003 r. w sprawie zawarcia 
Porozumień Międzygminnych pomiędzy Miastem Gdańsk a Miastem Sopot, 
Miastem Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą Kolbudy, Gminą 
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Żukowo o przejęcie przez Miasto Gdańsk wykonywania zadań publicznych w 
zakresie zbiorowego transportu lokalnego – druk nr 1303. 
 

Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, w imieniu 
wnioskodawcy, zreferował projekt uchwały. Powiedział: Panie Przewodniczący, 
szanowni państwo, przedmiotem uchwały jest zmiana porozumień zawartych z 
trzema gminami na przejęcie przez Gminę Miasta Gdańska ich zadań własnych w 
zakresie organizacji transportu publicznego tj. z Gminą Miasta Sopot, z Gminą 
Miasta Pruszcz Gdański, z Gminą Pruszcz Gdański, z Gminą Kolbudy i Gminą 
Żukowo. Te aneksy mają charakter porządkowy dostosowania do zmian w ustawie o 
finansach publicznych. Mianowicie proponujemy, za porozumieniem oczywiście z 
tymi gminami skrócenie terminu rozliczenia dopłat do przewozów z 31 stycznia na 
20 stycznia, zmiany terminu wypłaty nadpłaty dopłaty z 15 lutego na 31 stycznia i 
zmiany terminu wpłaty niedopłaty na 15 lutego. Natomiast w stosunku do Gminy 
Żukowo na dzień 31 marca. Jak mówiłem to są zmiany, które mają charakter 
techniczny, porządkujący… 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przepraszam dlaczego do 31 marca, panie dyrektorze, dlaczego rozliczenie do 31 
marca? 
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Dlatego, że takie uzgodnienie jest z Gminą Miasta Żukowo w oparciu o ich 
interpretację przepisu w zakresie rozliczenia dopłat za przewozy. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Pierwsze słyszę. To jest niezgodne z przepisami.  
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie, to jest zgodne, pani Skarbnik, z przepisami. Przepisy regulują zwrot nadpłaty, 
natomiast ustawa o finansach publicznych nie reguluje zwrot nadpłat, natomiast 
niedopłaty tak.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ale rozliczamy się dotacją, panie dyrektorze.  
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
To jest dobrze z ustawą o finansach publicznych. Na pewno. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Dotacją? Nie mówimy o usługach tylko mówimy o dotacji?   
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. Przepisy regulują zwrot nadpłaty, natomiast nie regulują terminu zwrotu 
niedopłaty. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Ale w każdym przypadku jest to dotacja. Przepraszam za dyskusję.   
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak, w każdym przypadku jest to dotacja.  
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
W związku z tym jeżeli jest dotacja to nie mówimy o niedopłacie, dopłacie, tylko 
mówimy o rozliczeniu dotacji.  
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
My to nazywamy w umowie dopłatami, natomiast w sensie finansów publicznych 
jest to dotacja oczywiście.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Porozmawiamy później panie dyrektorze.   
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Zgłaszam wniosek o odstąpienie od opiniowania. Mimo wszystko zdanie pani 
Skarbnik dla mnie jest bardziej wiążące niż kogo innego.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Może wiążące to zdanie dla nas nie jest, ale rzeczywiście dla Komisji byłoby 
zdecydowanie dobrze, gdybyśmy mieli pana Prezydenta jednolite zdanie w tej 
sytuacji.  
 
Pan Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zostanie to wyjaśnione. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Więc gdybyście zechcieli to państwo wyjaśnić. My odstąpimy od opiniowania tego 
druku.    
 

USTALENIA KOMISJI                    
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska w związku z uwagami zgłoszonymi 
przez panią Skarbnik odnośnie zapisów w projekcie uchwały, przez aklamację 
odstąpiła od opiniowania w/w projektu uchwały RMG. 
 
 

PUNKT – 6a 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wysokości i 
zasad udzielenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki i kluby 
dziecięce na terenie Gminy Miasta Gdańska w roku 2014 r. – druk nr 1353. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. - BRMG-S.0006.226.2014). 
 
 

USTALENIA KOMISJI  
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska przez aklamację odstąpiła od 
opiniowania w/w projektu uchwały RMG z powodu nieobecności przedstawiciela 
wnioskodawcy. 
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PUNKT – 7 
 
Wyniki finansowe spółek z udziałem Miasta Gdańska.   
 
Pan Jan Michalski – przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej przedstawił 
wyniki finansowe spółek z udziałem Miasta Gdańska. Powiedział: Panie 
przewodniczący, szanowni państwo jak co roku przekazujemy na ręce radnych 
opracowanie dotyczące wyników finansowych naszych spółek. Od razu powiem, że 
data jest taka dosyć trudna, ponieważ kilka spółek jeszcze nie miało zgromadzeń 
zwyczajnych i kilka sprawozdań nie jest zatwierdzonych. Niemniej jednak tu mamy 
wszystkie sprawozdania, również te, które do tej pory nie zostały jeszcze 
zatwierdzone. Termin ustawowy to jest 30 czerwca wynikający z kodeksu spółek 
handlowych i ustawy o rachunkowości. Mamy mieć w 2013 roku i mamy nadal 26 
spółek z czego 10 to są spółki komunalne, czyli takie, które odgrywają największą 
rolę, i w których miasto posiada 100% udziałów. Suma aktywów tych 10 spółek 
komunalnych czyli ich wartość brutto to jest ok. 4 mld zł. Tutaj od roku 2012 
zmieniło się niewiele. To jest mniej więcej cały czas 4 mld zł, bo z jednej strony są 
podwyższenia kapitału, a z drugiej strony jest amortyzacja majątku spółek, która 
powoduje, że następuje zmniejszenie wartości. Z tych 10 spółek komunalnych w 
roku 2012 9 spółek miało zysk, a jedna BIEG straty. To jest oczywiste. Wiemy z 
czego to wynika, z obsługi zadłużenia. W roku 2013 było podobnie. Też 9 spółek, 
czyli wszystkie poza BIEG-iem miały zysk, a BIEG miał stratę. Z tym, że jeśli chodzi 
o saldo to w 2012 roku łączny zysk tych 9 spółek wyniósł ok. 30 mln, a strata netto 
BIEG-u 33 mln zł, czyli saldo było ujemne rzędu 3 mln zł. Natomiast w 2013 roku 
owe 9 spółek mające dodatni wynik miało łącznie 38 mln zł zysku. Natomiast strata 
netto BIEG-u zmniejszyła się z 33 do 27 mln zł, co sprawia, że saldo jest dodatnie 
jeśli chodzi o wyniki finansowe spółek komunalnych i wynosi 11 mln zł. Krótko 
omówię te spółki najważniejsze.  

• GIWK – Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna miała zysk 
relatywnie duży, bo prawie 21 mln zł, z tym, że wynika to głównie z 
naliczonych im wyegzekwowanych kar umownych od wykonawców. 
Pokończyły się kontrakty i GIWK wyegzekwował kary umowne. Ten zysk jest 
potrzebny na spłatę pożyczki, którą spłaca i oprocentowania tej pożyczki.  

• Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego miała zysk 3 mln, skromny, ale 
wystarczający. 

• BIEG – omówiłem wcześniej. 27 mln straty czyli o 6 mln mniej niż w roku 
2012. 

• Spółki mieszkaniowe niewielkie, symboliczne zyski. 
• Zakład Utylizacyjny miał prawie 9 mln zysku, ale ten zysk jest potrzebny ze 

względu na rozległe plany inwestycyjne tej spółki, które w najbliższych 
latach już będą realizowane.  

Dziękuję bardzo.  
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Rozumiem, że zysk pozostał w spółce, tak, w całości?  
 
Pan Jan Michalski – przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej  
Tak.  
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Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Czy są jakieś dalsze pytania? Jeżeli nie to bardzo dziękujemy za przedstawioną 
informację.  
 
Pan Jan Michalski – przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej  
Dziękuję bardzo.     

 
PUNKT – 8 

 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych i wolnych wniosków, 
Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na następne 
posiedzenie Komisji. 
 
 

Na tym posiedzenie zostało zakończone -  godz.8:30 
 
 
 

 
                         Przewodniczący 

                         Komisji Strategii i Budżetu RMG 
 

 

                        Maciej Krupa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


